
Dagsorden 

Emne: Møde i skolebestyrelsen ved Sortebakkeskolen 

Torsdag den 6/3 2025 kl. 16.30-18.30  

Inviterede 
deltagere: 

Peter Mark Nielsen, Bente Strunge, Anna Marie Toftdal, Henriette 
Korneliussen, Daniel Bødker Sindalsen, Mette Alexandersen, Tina 
Sørensen, Gitte Rubæk, Lotte Aggerholm Pedersen, Mikkel 
Kriegbaum Nielsen, Mette Krogh Svendsen 

Afbud: Henriette, Tina, Elevrådet 

Mødedato: 

  

 

Mødeleder: 

Peter Mark Nielsen 

 

Evt. afbud til: 

Gitte Rubæk 

igiru@rebild.dk 

 

 

 

 

Inden mødet begynder tager vi en rundtur på skolen - vi starter i Vandrehallen  

Til godkendelse 
1. Godkendelse af referat - godkendt 

 

2. Godkendelse af dagsorden - godkendt 

 

3. Økonomi - regnskabet fra 2024 er afsluttet. Budget for 2025 drøftes  

- Orientering omkring afslutningen på sidste års budget.  

- Budgettet for 2025 blev gennemgået og godkendt af skolebestyrelsen. 

4. Nyt fra elevrådet  

- Der er trivselsdag arrangeret af elevrådet d 11/4 for hele skolen. 

 

Til drøftelse/beslutning 
5. Principper revideres - de kan alle tilgås på skolens hjemmeside - denne gang handler det om  

“Klasseforældreråd” (kan vi linke til video, som Peter viste fra “skole og forældre”?) Genoptages fra 

sidste møde. Peter vil vise et par korte film om forældresamarbejde, som kan inspirere. 

https://sortebakkeskolen.aula.dk/skolebestyrelsen/principperne  

- princippet for klasseforældreråd godkendes og lægges ud på hjemmesiden. 

 

 

 

mailto:igiru@rebild.dk
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6. Skoleårets planlægning - timefordelingsplan, ringetidssæt, folkeskolens kvalitetsprogram, 

juniormesterlære mm. 

Orientering og drøftelse vedr. folkeskolens kvalitetsprogram og næste skoleårs planlægning. 

Drøftelse af karakterer fra 6.klasse - beslutning, der gives ikke karakterer i 6.klasse. 

Udskolingspersonalet får mandat til at beslutte, om de gives fra 7. eller 8. klasse. 

 

 

7. Orientering fra skolen   

Meddelelser 

8.  Formand intet 
      Skoleleder intet 
      Medarbejdere - fastelavnsfest for hele skolen var en succes. Vi er spændte på, hvordan vi 
skruer næste skoleår sammen og det arbejde der ligger foran os. 
      Andre bestyrelsesmedlemmer - intet 
 
9. Eventuelt - intet 
 
Punkter til kommende møde: Princip for SFO, Forældrejobbank 

 

 

 

  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 


